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Vakfıkebir Belediyesi, ilçe halkından ve esnaflardan gelen yoğun talepler
doğrultusunda 14 Şubat Kurtuluş Caddesi üzerinde yeni bir park uygulaması başlattı.

Trabzon Büyükşehir Belediyesi Başkan Adayı ve Ortahisar Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, seçim
çalışmalarına Büyükliman Bölgesi teşkilatlarını ziyaretlerinin devamında Şalpazarı İlçe Teşkilatını da ziyaret etti.

TRABZON SÜRDÜRÜLEBÝLÝR
KENTSEL ULAÞIM
PLANI'NIN STARTI VERÝLDÝ
Trabzon Büyükşehir Belediyesi tarafından hazırlanan 'Trabzon Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım
Planı (SKUP)' açılış töreni, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu'nun katılımıyla yapıldı.
Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu törende yaptığı konuşmada, “2019 yılından
itibaren şehrimizin ulaşım sorunlarının çözümü önceliğimiz oldu. Tüm projelerimizde olduğu
gibi Trabzon SKUP projemizin de odak noktası istişaredir, katılımdır ve ortak akıldır” dedi.

VAKFIKEBÝR BELEDÝYESÝ'NDEN
YENÝ PARK UYGULAMASI

adde üzerinde uzun 

Csüre bırakılan 
araçların hem ilçe 

esnafının alış verişine hem 
de trafik akışına zarar 
veriyordu. Park yapma 
sürelerinin kısaltılarak alış 
veriş yapacak olan 
vatandaşlara kolaylık 
sağlayacak olan uygulama 
ayrıca trafiğinde 

rahatlamasına da neden 
olacak. Vakfıkebir 
Belediyesi Zabıta birimi 
tarafından kontrol edilerek 
uygulanacak olan yeni 
uygulama doğalgaz 
çalışmaların 
tamamlanması ile birlikte 
yenilenecek olan 
Vakfıkebir'in tüm 
caddelerine yayılacak. 

Vakfıkebir Kemaliye 
Mahallesi 14 Şubat 
Caddesi üzerindeki yeni 
uygulamanın ayrıntılar ise 
şöyle belirlendi. Cadde 
üzerinden 20 dakika park 
yapan araçlardan hiçbir 
ücret alınmayacak. Bir 
saate kadar park yapan 
araçlar 20 TL, iki saate 
kadar park yapan araçlar 

25 TL, üç saate kadar park 
yapan araçlar 30 TL, altı 
saate kadar park yapan 
araçlar 35 TL ve 6 saatten 
fazla kalan araçlar 50 TL 
park ücreti ödeyecekler. 
Uygulama; Mayıs - Eylül 
aylarında 08.00 - 21.00, 
Ekim-Nisan aylarında 
08.00 -19.00 saatleri 
arasında uygulanacak. 

> Mustafa ÖZCAN 2'de

ÇÝFTÇÝLER “KIRSAL KALKINMA
DESTEKLERÝ” KONUSUNDA
BÝLGÝLENDÝRÝLDÝLER
Beşikdüzü İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından 2024 yılı “Kırsal Kalkınma
Destekleri” konusunda müdürlük salonunda geniş çaplı toplantı düzenlendi.

AGASAR AHMET METIN GENC'I BAGRINA BASTI

erel seçimler öncesi 

Yçalışmalarına başlayan 
Trabzon Büyükşehir Belediye 

Başkanı Ahmet Metin Genç,  öğle 
saatlerinde Şalpazarı İlçesine geldi. 
Başkan Genç'i Cumhur İttifak adayı 
Refik Kurukız'ın yanı sıra AK Parti 
İlçe Başkanı Zeki Çabuk ve MHP İlçe 
Başkanı Mustafa Koç tarafından 
karşılanan Ahmet Metin Genç İlçeye 

bağlı Kabasakal mahallesi'nde 
cenazeye katılmasının ardından İlçe 
merkezinde AK Parti Binası önünde 
Şalpazarı Halkına seslendi. 
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik 
Kurukız ve beraberindekiler 
Büyükşehir belediye Başkan adayı 
Ahmet Metin Genç'i İlçe girişindeki 
MHP İlçe Başkanlığı önünde 
karşılamasında bulundular.

> Ahmet SARAÇ 3'de

BEÞÝKDÜZÜ EMNÝYETÝNDEN
VATANDAÞLARA UYARI!

> Ahmet SARAÇ 3'de

T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesinin şehirde bir ilk 
olarak hayata geçirdiği, 

Ulaşım ve Altyapı Bakanlığından 
yaklaşık 6 milyon euro Avrupa 
Birliği hibe desteği verilen 
Trabzon Sürdürülebilir Kentsel 
Ulaşım Planı için açılış ve tanıtım 
toplantısı gerçekleştirildi. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'nun ev 

sahipliğinde düzenlenen 
toplantıya, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, AK 
Parti Trabzon Milletvekilleri Adil 
Karaismailoğlu, Yılmaz 
Büyükaydın ve Vehbi Koç, AB 
Türkiye Delegasyonu Mali İş 
Birliği Bölüm Başkanı Odoardo 
Como, AB Dış İlişkiler Genel 
Müdürü Burak Aykan, Ortahisar 

Belediye Başkanı-Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Ahmet 
Metin Genç, Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreteri 
Gürkan Üçüncü, AK Parti Yerel 
Yönetimler Başkan Yardımcısı 
Ayşe Sula Köseoğlu, AK Parti İl 
Başkanı Sezgin Mumcu, ilçe 
belediye başkanları, sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri, kamu kurum 
kuruluşlarının yöneticileri katıldı.

> Alper Özkan KARAGÖL 4'de

VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 4,00   (KDV DAHİL)
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Trabzon Büyükşehir Belediyesi Başkan Adayı ve Ortahisar Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, seçim
çalışmalarına Büyükliman Bölgesi teşkilatlarını ziyaretlerinin devamında Şalpazarı İlçe Teşkilatını da ziyaret etti.
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Postası

AĞASAR AHMET METİN GENÇ'İ BAĞRINA BASTI

NE OLDU BU TRABZON FUTBOLUNA!
Bu yazımda da biraz futboldan yazmak 
istedim. Bundan sonra ara sıra spordan da 
yazılarım olacak. İlk olarak Trabzon 
futboluna değinmek istiyorum.
Ne oldu bu Trabzon futboluna!
Bu sezon itibariyle Trabzon amatöründe 76 
kulüp ya kapanmış ya da liglere katılmıyor. 
Bir zamanlar Trabzon'un doğusunda Ofspor, 
Arsinspor, Araklıspor, Sürmenespor, 
Yomraspor, batıda Beşikdüzüpor  2.,3. 
liglerde top koşturuyorlardı. Şimdi ise batıda 
profesyonel liglerde sadece Sebat Gençlik 
var. O da yeni çıktı. 
Bu yıl ilk sezonu.
İlk sezonu olmasına rağmen zirveye 
oynuyor. Şuan ikinci sırada. Şampiyonluğu 
zor ama,play-offtan çıkma şansı var. 
Ne oldu adı geçen kulüplerimize. Neden bu 
hallere düştüler.
Eskiden Trabzon ilçe takımları 3.ligde hep 
kafaya oynarlardı. Ofspor, Araklıspor, 
Arsinspor 2.ligi gören kulüplerimiz oldular. 
Hatta bir ara Ofspor ikinci ligde 
şampiyonluğa bile oynadı. 
Ofspor 3.ligden BAL ligine düşünce bu kez 
ligden çekildi. Seneye oynarsa 1.amatörden 
devam edecek. Bu kulüplerimizin birden 
çöküşünün nedenleri araştırılmalı!
Trabzon takımlarının ligde olmasından 
rahatsızlık mı duyuldu? Hakem oyunları bu 
kulüpler üzerinde oynandı mı? Yoksa hepsi 
de kadro yetersizliğinden mi düştü. Bu 
soruya evet demek zor. 
Dönelim Trabzon amatörüne.
Trabzon 1.amatör kümede Büyükliman 
bölgesinden Tonyaspor ve Büyükliman 
Belediyespor küme düştü. Şalpazarı 
Gençlik'e ise yüzde 70 düştü gözüyle 
bakılıyor. Şalpazarı Gençlik bu hafta evinde 
Beşikdüzü İlçe Stadyumunda hayati bir 
maça çıkacak. Ligin son maçı. Rakibi 
Necmiati 14 puanda, kendisi ise 13 puanda. 
Kümede kalması için tek ihtimal var. O da 
mutlak galip gelmesi lazım. 
Bu maçta özellikle Şalpazarı Beşikdüzü'ne 
akmalı. Kaymakamı, Belediye Başkanı, daire 
amirleri Şalpazarı Gençlik'i tribünde yerlerini 
almalı. Beşikdüzülülerde komşularını yalnız 
bırakmamalılar. Bir sezona bedel bir maç. 
Küme düşen iki külümüzle üzüldük, bari bir 
kulübümüzün kümede kalmasıyla sevinelim. 
Haydi Şalpazarı! 
Öyle bir futbol oyna ki, seni sevenleri 
mahcup etme. Gözleri yaşlı evlerine 
gönderme. Kazan, Beşikdüzü İlçe Stadyumu 
bayram yerine dönsün. Biz sözün bittiği 
yerdeyiz. Son sözü siz söyleyeceksiniz. 
Bakalım ne söyleyeceksiniz. Kulaklarımız 
sizde olacak.
Eğer o da küme düşerse bir sezondu 5 
temsilciden 3'ü küme düşmüş olacak. Bu 
olayda ilçelerde futbolun yerlerde 
süründüğünün bir göstergesi.
Gerek Trabzon'un doğusundaki, gerekse 
Büyükliman yöresindeki bu çöküş 
ilçelerimize yakışmıyor. 
Başta kaymakamlar, belediye başkanları, iş 
adamları ayağa kalkmalı. Bu kulüplere sahip 
çıkarak tekrar eski günlerine dönmeleri için 
birlik olmalılar. Bu kulüpler ilçelerimizin adını 
taşıyor. 
Onların düşmesinden sadece başkanlar, 
yöneticiler utanç duymamalı. Bu kulüp 
onların babalarının malı değil. Toplum adına 
hizmet veriyorlar. Amiri, memuru, vatandaşı 
herkesi ilgilendiriyor. 
Adını taşıdıkları camianın en büyük 
reklamını onlar yapıyor. Kültürlü idareciler, iş 
adamları  bu duruma seyirci kalmazlar. 
Camiaları birlik ve beraberliğe davet ederler. 
Onları yeniden ayağa kaldırırlar. 
Ancak ben bunların yapılacağından çok 
emin değilim. Maçlarını izleme zahmetinde 
dahi bulunmayanların bu dediklerimizi 
yapacağını pek düşünemiyorum. İnşallah 
bizi yanıltırlar. 
Küme düşebilirler, olabilir. Küme düşmek 
Dünya'nın sonu değil. Futbolda bunlar 
olabiliyor. 
Tekrar el ele verip bu kulüplerimiz ayağa 
kaldırılmalı. Çağın en büyük mesleklerinden 
biri olan futbolculuk mesleğinden gençlerimiz 
soğutulmamalı. Gençlerimizi kahve 
köşelerinden kurtaran, sağlıklı nesiller 
yetişmesinde bu kulüpler bir şekilde 
desteklenmeli.

Ahmet SARAÇ

GÖRÜNÜŞ

30.01.2024

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................7.500 TL
Yarım Sayfa Reklam...............4.000 TL
1/4 Reklam.............................2.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............9.500 TL
Kongre.....................................1.000 TL
Zayi............................................250 TLSORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ

Ahmet KAMBUROĞLU
Cep: 0533 495 07 20

e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1078
: 30.01.2024

Alper Özkan KARAGÖL
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İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

BEŞİKDÜZÜ TEMSİLCİSİ
Ahmet SARAÇ

VAKFIKEBİR TEMSİLCİSİ
Mehmet Bülent ALP

ŞALPAZARI TEMSİLCİSİ
Mustafa ÖZCAN

Yerel seçimler öncesi 
çalışmalarına başlayan 
Trabzon Büyükşehir 

Belediye Başkanı Ahmet 
Metin Genç,  öğle saatlerinde 
Şalpazarı İlçesine geldi. 
Başkan Genç'i Cumhur İttifak 
adayı Refik Kurukız'ın yanı 
sıra AK Parti İlçe Başkanı 
Zeki Çabuk ve MHP İlçe 
Başkanı Mustafa Koç 
tarafından karşılanan Ahmet 
Metin Genç İlçeye bağlı 
Kabasakal mahallesi'nde 
cenazeye katılmasının 
ardından İlçe merkezinde AK 
Parti Binası önünde 
Şalpazarı Halkına seslendi. 
Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız ve 
beraberindekiler Büyükşehir 
belediye Başkan adayı Ahmet 
Metin Genç'i İlçe girişindeki 
MHP İlçe Başkanlığı önünde 
karşılamasında bulundular.
Şalpazarı'na gelen Genç 
cenaze dönüşünde AK Parti 
İlçe Başkanı Zeki Çabuk, 
Belediye Başkanı Refik 
Kurukız, MHP İlçe Başkanı 
Mustafa Koç partililer, 
muhtarlar tarafından 
karşılandı.  Trabzon'un 
Büyükliman Bölgesindeki 
ziyaretlerinin Şalpazarı 
ayağında temaslarına hız 
kesmeden devam eden 
Ahmet Metin Genç, 
vatandaşlarla bir araya 
gelerek önemli açıklamalarda 
bulundu.
AĞASAR OY ORANINI 10 
PUAN DAHA ARTIRACAK
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan adayımız sayın 
Ahmet Metin Genç'i tüm 
Şalpazarlılar adana tebrik 
ediyorum Başkanımız 
Partimizin en alt 
kademesinden en üst 
kademesine kadar bütün 
çalışma alanlarında 
bulunmuştur. Başkanımızın 
adaylığı açıklandığı andan 
itibaren tüm Trabzon'da 
olduğu gibi Şalpazarı'nda 
farklı siyasi görüşü olan 
arkadaşlarımla görüşüyor 
konuşuyoruz   Sizin aday 
gösterilmesinden 
memnuniyetlerini taraflı 
tarafsız görüyor ve 
hissediyorum herkes Ağasar 
olarak buna çok sevindik. 
Sayın Başkanım ben şahidim 
ki Trabzon olarak biz bir ilk 
olacağız 
Cumhurbaşkanımıza 
verdiğiniz sözümüz tutacağız. 

Çabuk ben inanıyorum 
Şalpazarı yine 10 puan daha 
oy oranını yükselterek 
üzerine düşen vazifeyi 
yapacaktır.
CUMHUR İTTİFAK MHP'Lİ 
BAŞKAN KURUKIZ EMEĞİ 
OLANLARA TEŞEKKÜR 
ETTİ
Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız'da yaptığı 
konuşmada AK Parti İlçe 
Başkanı Şalpazarı 
Muhtarlarının sorunlarını 
anlattı, bende diyorum ki 
Şalpazarı haydi içimizden 
birisi biri Şalpazarı'nı çok iyi 
tanıyan Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç  
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı oldu. 
Başkanım ile Şalpazarı'nın 
bütün sorunlarının üstesinden 
geleceğiz Şalpazarı 
Muhtarlarımın sorunlarına 
çare olamadım onları çok 
üzdüm bu dönem onların 
sorunlarını hep beraber 
vereceğiniz oy destekleriyle 
çözeceğiz. Ben buradan bize 
destek verenlere teşekkür 
ederim.
“BU SEÇİMLERDEN DE 
CUMHUR İTTİFAKI'NI 
ZAFERLE ÇIKARACAK”
Cumhur İttifakı'nın yerel 
seçimlerden zaferle 
çıkacağını dile getiren 
Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız, “Gerçekten 
önemli bir gün yaşıyoruz. 
Ahmet Başkanımızın da 
söylediği gibi aslında bunu 
sürekli olarak söylüyor, 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan adayı olarak 
açıklanan Ahmet Metin Genç 
aslında içimizden birisi 
Büyükliman olarak tabir 
edilen Vakfıkebir'li bir 
Annenin evladı olarak 
kendisini Ağasar'ın bağrına 
basacağına inanıyor. Biz de 
bundan çok mutlu oluyoruz. 
Ortahisar Belediyesi tüm 
yayla yollarımızda ve 
merkezlerde yanımızda oldu. 
Bundan sonraki süreçte 
Büyükşehir ile birlikte çok 
daha fazlasını yapacağından 
şüphe etmiyorum.
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKAN ADAYI GENÇ'E 
KONUŞMA ÖNCESİNDE 
ÇİÇEK TAKDİMİ
Trabzon Ortahisar Belediye 
Başkanı olarak görev yaptığı 
sırada 31 Mart 2024 Pazar 
günü yapılacak olan mahalli 

idareler seçimlerinde Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkan 
adaylığına gösterilen AK Parti 
kurucularından bir dönem AK 
Parti İl Başkanlığı da yapan 
iki dönemdir Ortahisar 
Belediye Başkanlığı 
görevinde bulunan Ahmet 
Metin Genç Cumhurbaşkanı 
tarafından Büyükşehir 
Belediye Başkan adayı 
gösterilmesinden sonra İlçe 
teşkilatlarını gezen Genç 
Şalpazarı İlçesinde Teşkilat 
ve partililer buluşması 
konuşma öncesinde  İlçe 
teşkilatı Kadın Kolları 
Başkanı Emine Atalar 
tarafından çiçek takdiminde 
bulunmasından sonra 
konuşmasına başladı.
BAŞKAN ADAYI GENÇ BU 
DÖNEM TRABZON 
AĞASARLI BULUŞMASI 
OLACAK
Bizim hedefimiz seçimde 
Trabzon'u 1.ci yapmak. 
Halkımızın teveccühü ile bu 
ülkeye, bu ilçeye hizmet 
etmek bize nasip oldu. 
Doğup, büyüdüğüm, bütün 
hayatımı geçirdiğim bu şehre 
hizmet etmekten dolayı da 
onur duyuyorum. Halkımıza 
da bütün destekleri için 
teşekkür ediyorum. Yine bu 
halk ve bu teşkilat bu 
seçimlerden de Cumhur 
İttifakı'nı zaferle çıkaracak. 
”ifadelerini kullandı.
“Cenabı Allah nasip etti, 
büyükşehir belediye 
başkanlığına aday oldum. 
İnşallah 31 Mart seçimlerinde 
de sizlerin desteğiyle, 
28 yaşında 
cumhurbaşkanımızın 
liderliğinde, girmiş olduğumuz 
bu yolda hepinizin malumu il 
başkanlığı görevlerinde 
bulundum, iki dönemdir de 
belediye başkanlığı 
görevlerinde bulundum. 
Şimdi de nasip oldu, sizlerin 
tercihi, talebi ve 
cumhurbaşkanımızın da 
takdir leriyle beraber 
büyükşehir adayı oldum. Hep 
beraber Büyükliman 
bölgemize hizmet ediyoruz. 
Şimdi de inşallah büyükşehir 
olarak bu hizmetleri 
taçlandıracağız. Daha 
güzelini yapacağız. İnşallah 
Allah bize Şalpazarı'nın 
yollarını yapmayı nasip 
etsin.”
“ŞALPAZARINA 
GÜVENİYORUM”
Şalpazarı'lıların kendisine 
gösterdikleri yoğun ilgi ve 
alâkadan oldukça memnun 
olduğunu belirten Başkan 
Adayı Genç, “Ama aynı 
zamanda Trabzon'un kendi 
içindeki sorunları da konuları 
da bu dönemde bir taraftan 
yapacağız. Sadece 
yollarımızla kalmayacağız. 
İnşallah buradaki pazar yeri 
sorunumuz, Otopark 
sorunumuz, küçük ölçekli 

sanayi sitemiz gibi Şalpazarı 
İlçemizin içme suyu sorunu 
ve mahalle yolları sorunu hep 
beraber bütün hizmet 
aşkımızla beraber Şalpazarı 
İlçemize  Cenabı Allah hizmet 
etmeyi nasip etsin inşallah. 
Cumhurbaşkanımız 
Ankara'da ismimi açıklayıp 
beni platforma davet ettiğinde 
dedim ki, 'Sayın 
Cumhurbaşkanım beni 
takdirlerinize mazhar 
gördüğünüz için size 
şükranlarımı sunuyorum, 
onur duydum. İnşallah bütün 
gayretimle beraber dereceye 
giren bir sonuç olarak size 
getireceğim.' Bunu söyledim. 
2021 sezonunda 
Trabzonspor şampiyon 
olacak dedi ve olduk. Ondan 
sonra Cumhurbaşkanımızla 
bir kez daha şampiyon 
olacağız dedik, olduk.
BAŞKAN GENÇ BAŞKAN 
KURUKIZ İLE 
CUMHURBAŞKANIMIZA 
SÖZ VERDİK
Şalpazarı'nda konuşmasına 
devam eden Genç biz 
Cumhurbaşkanımıza Kurukız 
ile söz verdik Türkiye'de 3. 
Olacağız.
Şimdi de Trabzon'u 
büyükşehirler içinde başta 
Şalpazarı  olmak üzere birinci 
yapmaya talip olduk. Bu sözü 
Cumhurbaşkanımıza verdim, 
neye güvenerek verdim, 
Şalpazarı'na güvenerek 
verdim. Ama Şalpazarlılar şu 
anda görüyorum ki, Ahmet 
Metin Genç'in arkasında 
dimdik durarak onu birinci 
şekilde Ankara'ya gitme 
kararlılığını gösteriyor. Allah 
hepinizden razı olsun. 
Hakikaten büyük bir güç 
alarak buradan gidiyorum. 
İnşallah buradan aldığım 
gücü hem Trabzon'umuzda 
hem de buraya hizmet için 
Ankara'ya gittiğimde ben de 
verdiğiniz bu gücü Ankara'da 
hissettireceğim.” şeklinde 
konuştu.
BİLİYORSUNUZ BU DÖNEM 
TRABZON'DA AĞASARLI 
BULUŞMASI OLACAK
Biliyorsunuz  bende bu 
dönem kendimi Ağasarlı 
olarak hissediyorum, ama AK 
Parti Trabzon İl Başkanımız 
da  Ağasarlı buranın damadı, 
Trabzon Valisi de Ağasarlı 
bizim bir günümüz daha var 
benim dönem arkadaşım 
beraber çalıştık beraber 
İmam Hatibi bitirdik ikimizde 
beraber Hukukçu olduk o 
Üsküdar'a Başkan oldu ben 
Ortahisara Başkan oldum 
Hilmi Türkmen Üsküdar'a 
gittikten sonra  doyduğu 
yerde değil doğduğu yere en 
güzel hediyeyi hizmeti 
vererek  en güzel hizmeti 
veren bir kardeşimiz Hilmi 
Başkan'a buradan Üsküdar'a 
selam olsun. Genç 
konuşmasına şöyle devam 

etti Cumhurbaşkanı aday 
toplantımızda Şalpazarı AK 
Parti İlçe Başkanımız sayın 
Zeki Çabuk Başkan söz aldı 
ve Cumhurbaşkanımıza 
güzel bir sunum yaptı. Bizde 
bir söz aldık bizim 
peşimizden de 
Cumhurbaşkanımız bize 
şöyle dedi ben Şalpazarı'nı 
çok iyi bilirim. Niye biliyor 
musunuz Geyikli 1996 
seçimleri ve 1997-1998 -1999 
seçimlerin Şalpazarı'na 3 kez 
geldim benim kalbi 
duygularımla selamımı 
gönderin dedi bende 
reisimizin selamını sizlere 
iletiyorum dedi. 
CUMHURBAŞKANI 28 YIL 
ÖNCE ŞALPAZARI'NA 
GELMİŞTİ
Hatırlanacağı gibi Trabzon 
Şalpazarı İlçesine bağlı 
Geyikli Belde Kurucu Başkanı 
Ahmet  Nuri Beldüz'ün 
vefatından dolayı  3 Kasım 
1996'da yapılan  ara seçimler 
sonrasında şu anki 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
olarak Geyikli Belde Belediye 
Başkanı seçilen Ahmet 
Yüksel Gülay'ı tebrik etmek 
için Şalpazarı Geyikli Belde 
Belediyesine 04.12.1996 
tarihinde ziyaret etmişti. 
Başkan Gülay'da Başkan 
Erdoğan'ın dostluklara o 
zamanlarda artarak devam 
etmişti. Geyikli Belde Başkanı 
olarak Gülay Erdoğan'a 
Ağasar Yöresel çentiği hediye 
etmişti.
ERDOĞAN HATIRA 
DEFTERİNE ŞUNLARI 
YAZDI
İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı olarak 04.12.1996 
Tarihinde Trabzon Şalpazarı 
İlçesine bağlı Geyikli Beldesi 
ara seçimleri olan 3 Kasım 
1996 Tarihinde Belde 
Belediye Başkanı seçilen 
Ahmet Yüksel Gülay'ı tebrik 
için gelen Erdoğan Geyikli 
Hatıra defterine 3 Kasım 
1996 ara mahalli 
seçimlerinde başkanlığı 
kazanan partimiz adayı 
Ahmet Yüksel Gülay 
kardeşimiz tebrik sebebiyle 
ziyaretine geldik.Bu arada 
vermiş olduğum sözleri de 
yerine getirmenin mutluluğu 
içindeyiz. Allah'ın lütfu 
güzelliklerin  olduğu 
''Geyikli'de''  belediyemizin 
gayretleriyle farklı bir 
güzelliğin oluşması yakındır.
Azmin önünden hiçbir şey 
kurtulamaz. Hizmette dört ilke 
çok önemli;  ''İnanç, Eğitim, 
Disiplin ve Takip'' başarı bu 
dört ilkede gizlidir. Allah'tan 
başarılar diliyor, tüm Geyikli 
halkına şahsınızda saygılar 
sunuyorum.
RECEP TAYYİP ERDOĞAN; 
İSTANBUL BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYE BAŞKANI



Vakfıkebir;
Cumhur İttifakı Adayı'nın diğer 
ilçelerde olduğu gibi Vakfıkebir 
ilçesinde de açıklanmadı. 
Herkes bekleyiş içerisinde, 
sürenin uzaması vatandaşların 
tepkisine yol açmaya devam 
ediyor. Salı günü yani bu gün 
açıklanacağı yönde bilgiler 
mevcut ama bu günde 
açıklanmama durumu söz 
konusu…
Çarşıbaşı ilçesindeki Cumhur 
İttifakı adayı Mümin 
Nuhoğlu'nun istenmediği 
durumu ilçelerdeki adayların 
açıklanmamasına da etki 
yapıyor.
İYİ Parti Vakfıkebir ilçesindeki 
sessizliğini sürdürüyor. İYİ 
Partinin Belediye Başkan Adayı 
noktasında herhangi bir 
açıklamada bulunmaması 
dikkatlerden kaçmıyor. İlçedeki 
bağımsız belediye başkan 
adayları çalışmalarına devam 
ediyorlar. Cumhur ittifakı 
adayının açıklanmasının 
ardından saha çalışmaları daha 
renkli görüntülere sahne olacağı 

görülüyor.
                    * * * *
Çarşıbaşı;
Cumhur İttifakı Adayı Mümin 
Nuhoğlu, seçmenler tarafından 
istenmiyor muş?
Çarşıbaşı'nda halk arasındaki 
söylentilere göre; ilçe 
Kaymakamı ve İlçe Emniyet 
Müdürü ile tartışmaları 
kurumlarla olan diyalogları 
yüzünden istenmeyen kişi oldu. 
Cumhur İttifakı adayı olarak 
açıklandıktan sonra MHP Genel 
Merkezine giden bu rapor 
sonrası mümin Nuhoğlu'nun 
başkan adayı olarak 
gösterilmemesi gündemde. 
Geçen hafta Ankara'ya giden 
Başkan adayı Nuhoğlu, Genel 
Merkez'de kimse ile 
görüşemediği halk tarafından da 
söylentiler arasında yer alıyor…
                    * * * *  
Beşikdüzü;
İYİ Parti Beşikdüzü İlçe Belediye 
Başkan adayının Kamuran 
Kahyaoğlu olarak açıklanacağı 
yönünde bilgiler mevcut. 
İlerleyen günlerde adayın 

açıklanması bekleniyor.
CHP'den istifa eden ve 
Başkanlıktan da istifası istenen 
Ramis Uzun, bağımsız ya da 
başka bir parti'den seçimlere 
girmesi bekleniyor.
Cumhur İttifakı MHP adayı Barış 
Öztürk, CHP'nin adayı ise Cahit 
Erdem, Yeniden Refah 

Partisi'nin adayı Sedat Cumhur 
oldular ve seçim çalışmalarına 
başladılar. Partilerinde Belediye 
Meclis Üyesi adaylarının 
belirlenme süreçleri devam 
ediyor. 
                    * * * *
Tonya;
Tonya ilçesinde de Cumhur 
İttifakı Belediye Başkan Adayı 
henüz açıklanmadı. İlçe halkı 
Osman Beşel'in başkan adayı 
olmasına sıcak bakıyor. Genel 

Merkezinde Osman Beşel'den 
yana olduğu biliniyor. 
                    * * * *
Şalpazarı;
Başkan Kurukız Yine Düştü 
Yollara…
Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız 2014 yerel seçim 
çalışmalarını 2013 yılına 

başlayarak Başkanlık seçim 
startında gerek yurt dışı gerek 
yurt içi dernek ve buna benzer 
Şalpazarı'lının bulunduğu 
etkinliklere katılmış. Başkan 
seçildiğimde de sizlerin 
yanınızda olacağım demişti 
Başkan bu sözünü 2013 
yılından beri yaklaşan 31 Mart 
2024 mahalli idareler 
seçimlerine artık azan 
zamanlara rağmen yine dernek 
gecelerini ziyaret ederek onların 

yanında olmayı sürdürüyor. 
Geçtiğimiz hafta Şalpazarı'nın 
gurbetteki kurulan ilk iki 
dernekten birisi olan 
Sayvançatak Derneği kültürü 
gecesine katılmıştı. Başkan 
Kurukız'ı İlçemiz Kabasakal 
Mahallesi emekli emniyetçi 
kardeşimizin Samsun 
Şalpazarılılar dernek başkanı 
Metin Çolak ve yönetim kurulu 
arkadaşları 10 Şubatta 
yapılacak kültür gecesine davet 
etti.
                    * * * *
Yeniden Refah Partisi 
Şalpazarı İlçe Belediye 
Başkan Adayı Fatih Yılmaz, 
çalışmalarına son sürat devam 
ediyor. Yılmaz, kapı kapı 
dolaşarak kendini tanıtıyor ve 
seçmenlerine projelerini anlatıp 
destek istiyor. 
                    * * * *
Sayvançatak Derneği 31 
Yaşında.
Trabzon'a bağlı Şalpazarı 
İlçesinin memleketten uzakta 
İstanbul'da memleket özlemini 
aza indirmek gurbete çıkan 

gençlerin kültürünü yaşatmaları 
için kısıtlı imkanlarla 
oluşturdukları Yardımlaşma 
Eğitim Geceleri için kurulan 
İlçemizin 30 mahallesinden birisi 
İstanbul'da 31 yıl önce kurulan 2 
derneklerden birisi Sayvançatak 
Dernek Başkanı Erol Yanık'ın 
sunumuyla yine görkemli bir 
kültür etkinliğinde hemşeri 
buluşmasını sağladılar.
                    * * * *
Şalpazarı Ocak Sonunda iki 
Mevsimi Yaşadı;
Hatırlanacağı gibi Meteoroloji 
tahminleri tuttu ve Karadeniz 
Bölgesinin sahil bandı hariç 300 
rakım üzerine kar yağacak 
demişti. Bun da da haklı çıktı. 
Şalpazarı İlçesine bağlı 30 
mahallenin sahil kısmına yakın 
olan 2 mahallesinde alçak 
kesimlerde normal hava şartları 
devam ederken İlçenin 
Şıhkıranı'nda 60, sis Dağı'nda 
90 cm üzerinde bir kar 
düşmesiyle beraber karne tatilini 
fırsat bilen öğrenci ve tatilciler 
temiz hava ve kar beyazının 
tadını çıkardılar.
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Bizler Türkiye Cumhuriyetinin (T) 
ismi Trabzon'un  (T) ismi aynı 
zamanda İlimizin plaka numarası da 
61'dir. Bizler 90 dakikalık futbol 
karşılaşmasının 61. dakikasındaki 
heyecanı yaşamadan futbol maçını 
izlemiş saymayız kendimizi. Hele o 
61. dakikada yediden yetmişe stadı 
dolduran taraftarın o dakika bitene 
kadarki cep telefonu görseli artık 
eskisi gibi olsun karşılaşmalarda hiç 
hüzün olmasın isteriz ancak son 
zamanlarda Trabzonspor'daki bir 
dalgalanma artık taraftarımıza acı 
vermeye başladı diyerek spor 
kısmını burada tamamlıyoruz.
Yazımız Okuyucularımız İle 
Buluştuğunda Zafere 61 Gün 
Kalıyor
Yurdumuz genelinde olduğu gibi 
Trabzon'un 18 İçesinden birisi olan 
Kültür İlçesi Şalpazarı'nda 31 Mart 
2024 Pazar günü yapılacak mahalli 
idareler seçimlerine 61 gün kaldı 
Şalpazarı İlçe Belediye Başkanlığı 
için kıyasıya seçim yarışı hız 
kazandı.
Kurukız Dalya Demek İçin Çalışıyor
Trabzon Şalpazarı Belediye 
Başkanı olarak MHP' den 2014 
Mahalli idareler seçimlerinde 
Belediye Başkanı seçilen Rek 
Kurukız2019 mahalli idareler 
seçimlerinde Cumhur İttifak adayı 
MHP'li Belediye Başka adayı olarak 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan Şalpazarı adayımız Rek 
Kurukız demesiyle girdiği seçimden 
zaferle çıktı. Aradan geçen 5 yıl göz 
açıp kapayana kadar geldi tekrar 
yine Şalpazarı Cumhur adayımız 
2024 seçimlerinde yine Şalpazarı 
adayımız Rek Kurukızdenmesiyle 
Başkan Kurukızve çalışma 
arkadaşları yeniden bir zafer 
yazmak için sahalara indiler.
Başkan Kurukız'dan Devlet 
Büyüklerine Teşekkür
Trabzon Şalpazarı Belediye 
Başkanı Rek KurukızGenel 
Başkanım ve Bilge Liderim 
sayınDevlet Bahçeli'nin şahsımı 
aday yaparak bana olan güveni, ve 
Dünya Lideri Cumhurbaşkanımız 
sayın Recep Tayyip Erdoğan'ının 
Cumhur İttifakı kapsamında 
Şalpazarı'nda aday göstermeyerek 
adayımız MHP'nin adayı Rek 

Kurukız'dır demesibenim için 
hayatımın en önemli anlarından bir 
tanesidir ve onurdur.
Yerel yönetimlerden sorumlu Genel 
Başkan yardımcımız sayınSadir 
Durmaz'a bana güvenleri sevgileri 
ve destekleri için Şahsım ailem ve 
tüm Şalpazarı'lılar adına teşekkür 
ederim.
Bu kapsamda durmaksızın 
çalışasımızı herkese her insanımıza 
göre Belediyecilik yapacağımızı söz 
veriyorum. 
Şahsıma emanet edilen bu kutsal 
görev kapsamında yeni dönemde 
daha yenilikçi daha aksiyoner, daha 
üretken, daha kucaklayıcı, gençlere 
önem veren ufuk açan İstihdam 
odaklı, baş tacı kadınlarımızı daha 
sosyal daha çok Belediye 
imkânlarından yararlanabildikleri, 
esnaarımızı memnun edecek 
hamleler, katkı yapacak dokunuşlar, 
nüfusumuzu tersine Çevirecek 
projelerle her konuda yanlarında 
olduğumuzu hissettireceğiz.  
Büyüklerimize sosyal anlamda 
destekler, huzurla yaşayabilecekleri 
ortamı sağlamak boynumuzun 
borcudur. 
Şimdi çalışma zamanı Durmak yok 
Tam yol ileri
AK Parti ve MHP teşkilatlarımızla 
girilmedik ev sıkılmadık el 
dokunulmadık insanımız 
kalmayacak ve bize güvenenleri 
haklı ve doğru karar aldıklarını 
Liderlerimize yakışır bir çalışma ile 
zaferle sonuçlandırıp hizmete 
devam edeceğiz.
Sevdamızın İnsanımızın refahı 
olduğunu
Sevdamızın Şalpazarı olduğunu 
Sevdamızın Ülkemiz olduğunu 
Ülkümüzün kızıl elma olduğunu
Rehberimizin kuran olduğunu 
Hedemizin Turan olduğu
Davamızın İlahi kelimetullah olduğu 
ilkemizi hissettirecek yaşayacak 
yaşatacak bir yönetim sergilemek 
Ülkümüz olacaktır. 
Saygılarımla  Dedi Şalpazarı 
Cumhur MHP Belediye Başkan 
adayı Rek Kurukız.
Biz Cumhurbaşkanımıza Söz Verdik 
Şalpazarı'nı Şampiyon Yapacağız
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel 
Başkanı Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkan adayı olarak 
Ahmet Metin Genç'i Cumhur 
İttifakından açıkladı.
İki dönemdir Ortahisar İlçe Belediye 
Başkanlığı görevini yürütüyordu. 
Ortahisar ilçesinde yapmış olduğu 
başarılı çalışmalarına şimdi ise 
Büyükşehir Belediyesinde devam 
edecek.Ahmet Metin Genç'in 
adaylığının açıklanmasından sonra 
Cumhur İttifakı olarak Trabzon ve 
ilçelerinde %80'in üzerinde oy 
alabileceği görünüyor.
Her kesim tarafından sevilen, 
herkese yardımcı olan bir kişiliğe 
sahip. Önümüzde 31 Mat 2024 
mahalli idareler seçimlerine 61 gün 
kaldı. Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanlığına aday olarak 
Gösterilen Ahmet Metin Genç 
Seçim çalışması için ilçe teşkilat 
ziyareti için geldiği Şalpazarı'nda 
görkemli bir karşılamaya tanık 
olması Genç'i mutlu etti.
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan adayı Ahmet Metin Genç , 
Şalpazarı Belediye başkan adayı  
Rek Kurukız ve Şalpazarı AK Parti 
İlçe Başkanı Zeki Çabuk biz 
Cumhurbaşkanımıza söz verdik 
Şalpazarı'nı Şampiyon yapacağız. 
Cumhurbaşkanımız 
ŞalpazarınıAğasar'ımız çok iyi bilir 
1996-1997-1998Şalpazarına geldi 
sizlere selamını getirdik bizlerde 
ona olan sözümüz tutacağız 
oylarımızı 10 puan daha artıracağız 
dediler.
Bu duygu ve düşünceler ile 
Şalpazarı genelinde seçime 61 gün 
kaldı saha izlenimlerine bakılırsa  
Şalpazarı İlçe genelindeki halk 
mevcut Başkan Rek Kurukız yine 
Şalpazarı Belediye Başkanı olarak 
seçimi alacak diyor bizlerde sokak 
ve saha çalışmaları sırasındaki 
edindiğimiz duyumları siz değerli 
BüyüklimanPostası Gazetesi 
okuyucularımız için haftada Salı ve 
Cuma günleri merkezi Vakfıkebir 
İlçesinde basılarak 
okuyucularımızla buluşturulan 
Gazetemizde aklımızın erdiği 
dilimizin döndüğünce bir şeyler 
yazmaya gayret ettik  diyor bir 
sonraki İlçemizi analizde görüşmek 
üzere Hoş kalın Hoşça kalınız.

AĞASAR'DAN
BÜYÜKLİMAN'A BAKIŞ

61 Gün Sonra Başkanlar Mutlu Olacak

Mustafa ÖZCAN

eşikdüzü İlçe Tarım ve Orman 

BMüdürü Ahmet Yayla, Beşikdüzü 
Ziraat Odası Başkanı İlyas Al, 

mahalle muhtarları, işadamları, çiftçiler, 
Ziraat Bankası temsilcisi ve sivil toplum 
üyelerinin katıldığı toplantıda konuşan Tarım 
ve Orman İl Müdürlüğü teknik 
elemanlarından Uzman Ziraat Mühendisi 
Ergin Sevim, “2024 yılında yeter büyüklükte 
tarım arazisi olan çiftçilerimiz, çatır ahır 
projeleri yapabilir ve bunun % 50'sini 
bakanlığımızdan hibe destek alabilirler. 
Tarımsal ürünleri işleme ve değerlendirme 
konusunda yeni iş yeri açmak isteyenler ya 

da var olan işletmelerini makine-ekipman 
yönünden genişletmek isteyenler bu 
projeden yararlanabilirler. Desteklemelerden 
yararlanacak çiftçilerimizin ya da 
girişimcilerimizin 18 Şubat 2024 tarihine 
kadar Tarım ve Orman Bakanlığı'nın internet 
sitesinden başvurularını gerçekleştirebilirler” 
dedi. Toplantıda söz alan Tarım ve Orman 
İlçe Müdürü Ahmet Yayla da bakanlığımızca 
yapılacak olan desteklemelerden ilçemiz 
çiftçilerinin en üst seviyede faydalanmaları 
için bu toplantıyı tertip ettiklerini, her konuda 
tüm teknik elemanlar ile çiftçilerimizin 
hizmetinde olduklarını belirtti.

ÇİFTÇİLER “KIRSAL KALKINMA
DESTEKLERİ” KONUSUNDA
BİLGİLENDİRİLDİLER
Beşikdüzü İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından 2024 yılı “Kırsal Kalkınma
Destekleri” konusunda müdürlük salonunda geniş çaplı toplantı düzenlendi.

BEŞİKDÜZÜ EMNİYETİNDEN
VATANDAŞLARA UYARI!
Beşikdüzü İlçe Emniyet Müdürü Ahmet Bekar ve Emniyet Personelleri
Tarafından Son Günlerde Sosyal Medya ve Telefonlar üzerinden Vatandaşlara
Yönelik dolandırıcı l ık yapanlar hakkında vatandaşlar uyarı ldı .

eşikdüzü İlçe Emniyet Müdürü Ahmet 

BBekar ve Emniyet Personelleri 
Tarafından Son Günlerde Sosyal 

Medya ve Telefonlar üzerinden Vatandaşlara 
Yönelik dolandırıcılık yapanlar hakkında 
vatandaşlar uyarıldı. Beşikdüzü Emniyet 
Müdürlüğü ve Personelleri Tarafından Son 
Günlerde Sosyal Medya ve Telefonlar 
üzerinden Vatandaşlara Yönelik 
dolandırıcılık Olaylarıyla İlgili Beşikdüzü 
Esnafına ve Halkına Emniyetinden Mektup 
Var Diyerek Vatandaşları Bilgilendirip 
uyardılar.

Beşikdüzü İlçe Emniyet Müdürü Ahmet 
Bekar konu hakkında yaptığı açıklamada; 
“Bu Uygulama Vatandaşlarımız ve 
Esnaflarımız tarafından büyük ilgiyle 
karşılandı. Bizler halkımızın rahat ve huzurlu 
bir şekilde yaşamlarını sürdürebilmeleri için 
var gücümüzle sahada çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. İlçemizde yaşayan tüm 
halkımızın huzur ve güvenliği bizler için çok 
önemli dedi.” Beşikdüzü ilçesinde Emniyet 
mensupları tarafından yapılan bu  
uygulamaya ilçe halkı ve esnaflar teşekkür 
ettiler.

Ahmet SARAÇ
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TRABZON SÜRDÜRÜLEBİLİR
KENTSEL ULAŞIM
PLANI'NIN STARTI VERİLDİ
Trabzon Büyükşehir Belediyesi tarafından hazırlanan 'Trabzon Sürdürülebilir
Kentsel Ulaşım Planı (SKUP)' açılış töreni, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu'nun katılımıyla yapıldı. Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu
törende yaptığı konuşmada, “2019 yılından itibaren şehrimizin ulaşım sorunlarının
çözümü önceliğimiz oldu. Tüm projelerimizde olduğu gibi Trabzon SKUP
projemizin de odak noktası istişaredir, katılımdır ve ortak akıldır” dedi.

T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesinin şehirde bir 
ilk olarak hayata geçirdiği, 

Ulaşım ve Altyapı Bakanlığından 
yaklaşık 6 milyon euro Avrupa 
Birliği hibe desteği verilen 
Trabzon Sürdürülebilir Kentsel 
Ulaşım Planı için açılış ve 
tanıtım toplantısı gerçekleştirildi. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'nun ev 
sahipliğinde düzenlenen 
toplantıya, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, AK 
Parti Trabzon Milletvekilleri Adil 
Karaismailoğlu, Yılmaz 
Büyükaydın ve Vehbi Koç, AB 
Türkiye Delegasyonu Mali İş 
Birliği Bölüm Başkanı Odoardo 
Como, AB Dış İlişkiler Genel 
Müdürü Burak Aykan, Ortahisar 
Belediye Başkanı-Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Ahmet 
Metin Genç, Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreteri 
Gürkan Üçüncü, AK Parti Yerel 
Yönetimler Başkan Yardımcısı 
Ayşe Sula Köseoğlu, AK Parti İl 
Başkanı Sezgin Mumcu, ilçe 
belediye başkanları, sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri, kamu 
kurum kuruluşlarının yöneticileri 
katıldı.  
"ULAŞIM PROJELERİNİ 
SIRALADI" 
Başkanı Zorluoğlu, kentsel 
ulaşım alanında daha 
sürdürülebilir ve daha 
yaşanabilir bir Trabzon inşa 
etmek adına başlattıkları 
Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım 
Planı'nın açılışını yapmanın 
mutluluğunu yaşadığını 
belirterek, “Çocukların dışarıda 
oynayabildiği bisikletle ve yerel 
olarak kolayca hareket 

edilebilen, havası kaliteli 
insanların kendilerini güvende 
hissettikleri, dinlenme ve 
ferahlama için yeşil alanları olan 
aktif bir hayat biçimini teşvik 
eden spor ve hareket için yeterli 
imkânların olduğu ve 
dezavantajlı insanların yeterli 
desteği aldığı şehirlere 
yaşanabilir şehirler diyoruz. 
Göreve geldiğimiz 2019 yılından 
bu tarafa Trabzon'umuzu daha 
yaşanabilir bir şey haline 
getirmek için var gücümüzle 
çalışıyoruz. Bu çalışmalarımızın 
içerisinde, şehrimizin ulaşım 
sorunlarının çözümü hep 
öncelikli oldu. Şehirde çok uzun 
yıllardır konuşulan ancak adım 
atılmayan Ulaşım Ana Planı'nı 
2022 yılında tamamlayarak 
hayata geçirdik. Yeni şehir içi 
yollar, kaldırımlar ve otoparklar, 
dolmuş dönüşümü, iyi işleyen 
yaygın bir toplu taşıma 
sisteminin oluşturulması, lojistik 
planımız, yayalaştırdığımız 
caddeler, yeni otogar ve 
ulaşımın tek elden yönetilmesini 
sağlayan yeni ulaşım binası bu 
çalışmalarımızdan sadece 
bazılarıdır” dedi.
"YENİ BİR BAKIŞ AÇISI 
GETİRİYORUZ"
Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım 
Planı'nın önemine de değinen 
Başkan Zorluoğlu, şu ifadeleri 
kullandı; “2013 yılından bu yana 
Avrupa'da birçok şehirde 
uygulanmaya başlanan 
Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım 
Planı, yaşam kalitesini artırmak 
amacıyla şehirlerdeki insanların 
ve ticari kuruluşların hareketlilik 
ihtiyaçlarının karşılanması için 
hazırlanan stratejik düzeyde bir 
plandır. Bunu diğer geleneksel 
ulaşım planlarından ayırt eden 
özellikleri ise ulaşım talebinden 
daha çok insana odaklanması 
ve taşıtlardan ziyade yayaları 
öncelemesidir. Bugün startını 
verdiğimiz Sürdürülebilir Kentsel 
Ulaşım Planı ile şimdi kentsel 
ulaşıma yeni bir bakış açısı 
getiriyoruz. Taşıtı değil, yayayı 
önceleyen özel araçlardan daha 
çok yürümeyi, mikro hareketliliği 
ve toplu taşımayı öne çıkaran 
bu yeni anlayışı uygun altyapılar 
oluşturarak hayata geçirmek, 
Trabzon gibi oldukça sıkışık ve 
eski bir şehir için hayatidir diye 
düşünüyorum.”
"PROJEMİZİN ODAK 
NOKTASI İSTİŞAREDİR"

“Bugün Sürdürülebilir Kentsel 
Ulaşım Planı'nın startını 
veriyoruz ancak proje bu planın 
yanında yeni yürüyüş ve bisiklet 
yolları yapımı, kavşak 
modernizasyonları gibi 
bileşenleri de uhdesinde 
barındırmaktadır. Yaklaşık 6 
milyon euro bütçesi olan 
projemizi Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığımızla birlikte Avrupa 
Birliği hibe desteğiyle hayata 
geçiriyoruz. SKUP Trabzon 
isimli projemizin odak noktası 
istişaredir, katılımdır ve ortak 
akıldır. Kentte yaşayan her 
kesimin plan yapım sürecine 
aktif katılımı ve planı 
sahiplenmesi başarı için 
olmazsa olmazdır. Kentsel 
ulaşım alanında ortaya 
koyacağımız sürdürülebilir ve 
yenilikçi çözümler sadece 
Trabzon'a değil aynı zamanda 
ülkemizin genel ulaşım 
sektörüne de önemli katkılar 
yapacaktır. Bu duygu ve 
düşüncelerle sürecin en 
başından bu tarafa hep 
yanımızda olan değerli 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımıza ve onun şahsında 
tüm Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığı yetkililerine, Avrupa 
Birliği Türkiye delegasyonuna, 
Trabzon Ulaşım A.Ş. Genel 
Müdürlüğüne, Ulaşım Daire 
Başkanlığımıza, Trabzon 
Valiliğimize ve paydaşlarımıza, 
emniyet ile jandarma 
teşkilatlarımıza, projede emeği 
geçen tüm paydaşlarımıza ve 
değerli mesai arkadaşlarıma 
teşekkür ediyorum. SKUP 
Trabzon'un şimdiden ülkemize 
ve şehrimize hayırlı olmasını 
diliyorum.”

KKTC CUMHURBAŞKANI
ERSİN TATAR'DAN BÜYÜKŞEHİR'E ZİYARET
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti (KKTC) Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, Trabzon
Büyükşehir Belediyesini ziyaret ederek Belediye Başkan Vekili Atilla Ataman ile görüştü.

ir dizi programa katılmak 

Büzere Trabzon'a gelen 
Kuzey Kıbrıs Türk 

Cumhuriyeti (KKTC) 
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, 
temasları kapsamında Trabzon 
Büyükşehir Belediyesini ziyaret 
ederek Belediye Başkan Vekili 
Atilla Ataman ile bir araya geldi. 
Cumhurbaşkanı Tatar'a ziyareti 
sırasında Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım, Sahil Güvenlik 
Komutanı Aytaç Bayırlı, İl 
Jandarma Komutanı Tuğgeneral 
Mustafa Erdem, Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti Trabzon 
Başkonsolosu Erek Çağatay, İl 
Emniyet Müdür Vekili Nuh 
Tezcan, Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Gürkan Üçüncü, 
Büyükşehir Belediye Meclisi AK 
Parti Grup Başkan Vekili Erhan 
Nadir eşlik etti.
ATAMAN: TÜRKİYE'DE VE 
KKTC'DE MİLLİ DURUŞ 
EGEMEN 
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Başkan Vekili 
Ataman, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu'nun 
selamlarını ileterek sözlerine 
başladı. Trabzon'un tarihi 

önemiyle ilgili 
değerlendirmelerde bulunan 
Başkan Vekili Ataman, “Bu 
şehrin en kıymetli tarafı, en 
kıymetli projesi insan. Burası 
sahada adam yetiştiren bir şehir. 
Tarihi sürecine bakıldığında da 
Osmanlı'da ve Cumhuriyet 
döneminde devlet erkânının 
yakın çevresinin 
Trabzonlulardan müteşekkil 
olduğu biliniyor. Fatih Sultan 
Mehmet Han'ın karargâhının 
muhafızları da yine Trabzon 
kökenlidir. Sizin yakın ekibinizde 
de Trabzonlular var. Sizin 
seçilmeniz, Trabzon'da Sayın 
Cumhurbaşkanımızın seçimiyle 
eşdeğerdir. Burada sizin milli 
duruşunuzun önemli bir faktör 
olduğunu biliyoruz. Öncesini de 
yaşadık, gördük. Çok şükür şu 
anda ülkemizde de Kuzey 
Kıbrıs'ta milli duruş egemen. 
Allah gani gani rahmet eylesin, 
Sayın Rauf Denktaş da 
Trabzon'a çok ilgi gösterirdi. 
Ankara'daki programa katıldığı 
için aramızda olamayan Sayın 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız adına tekrar 
şehrimize hoş geldiniz diyorum” 

dedi.  
TATAR: GÜÇLÜ BAĞLARA 
SAHİBİZ
Gördüğü misafirperverlik 
nedeniyle teşekkür eden 
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar ise, 
“Trabzon'a adım attığım andan 
itibaren çok yoğun ilgiyle 
karşılandım. Bunun mutluluğunu 
yaşıyorum. Türkiye ile çok güçlü 
bağlara sahibiz. Bizim 
karşımızdaki zihniyet, bizi 
Türkiye'den koparmak, bizi 
Avrupa Birliği'ne çekmek için 
uğraş verdiler. Bu duruma bizim 
taraftan da safça inananlar var. 
Maalesef bizim cephede de 
buna hizmet edenler oldu. Ama 
ben biliyorum ki böyle bir 
durumda bizim orada varlığımızı 
sürdürebilmemiz mümkün değil” 
ifadelerini kullandı.
HATIRA FOTOĞRAFI 
ÇEKTİRİLDİ
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Atilla Ataman, Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti 
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar'a, 
ziyaretin anısına gemi maketi 
hediye etti. Ziyaret, hatıra 
fotoğrafı çektirilmesinin ardından 
sona erdi.

Abdulkadir URALOĞLU
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı

Murat ZORLUOĞLU
Büyükşeh�r Beled�ye Başkanı

AĞASARLI AVCILAR DOMUZ AVINDA
Trabzon'un Şalpazarı İlçesi sınırlarında faaliyet gösteren ''Şalpazarı Avcılar Kulübü '' üyeleri artan
domuzların yaşam alanlarına zarar vermesi ve insanlara saldırmasından korumak için domuz avına çıktılar.

alpazarı Avcılar Kulübü ŞÜyeleri kış mevsiminde 
daha çok zarar veren 

yaban domuzları ile 
mücadelesini dağ-taş dere 
demeden kışın zor şartlarında 
sürdürürken bir yandan da kulüp 
üyesi avcılara da uygulamalı 
avlanmayı öğretiyorlar.
Şalpazarı Avcılar Kulüp Başkanı 

Baki Gülay Kulüp hakkında bazı 
bilgilendirmelerde bulundu. 
İlçemize bağlı 30 mahalleden 
toplam 61 avcıyı bir araya 
getirerek oluşturduğumuz 
Şalpazarı Avcılar Kulübü olarak 
yüksek kesimlere aşırı derece 
kar yağmasından dolayı aç 
karınlarını doyurabilmek için 
alçak ve İlçe merkezlerine yakın 

mahallere kadar indiler. Bundan 
dolayı avcılar kulübü olarak 
yaban domuzlarını kulübümüze 
üye olan arkadaşlarımızın 
katılımlarıyla beraber ateşli 
silahlarda iyi olanlarla beraber 
avlıyoruz. Bir anlamda da 
avcılarımıza uygulamalı 
avlanmayı da öğretmiş oluyoruz 
dedi.
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rabzon Ticaret ve Sanayi 

TOdası (TTSO) tarafından 
yürütülen ve Ticaret 

Bakanlığı'nın desteklediği 
Trabzon Sağlık Turizmi Projesi 
kapsamında yapılacak 
çalışmaları kamuoyuyla 
paylaşmak için düzenlenen 
basın toplantısına TTSO 
Başkanı Erkut Çelebi, Trabzon İl 
Sağlık Müdürü Dr. Hakan Usta, 
TTSO Başkan Yardımcısı 
Mehmet Çelebi, TTSO Meclis 
Katip Üyesi ve Sağlık Turizmi 
Proje Yetkilisi Mehmet 
Üçüncüoğlu, Trabzon'da sağlık 
turizmi yetki belgesiyle faaliyet 
gösteren hastane, sağlık 
kuruluşu ve turizm acentesi 
yetkilileriyle basın mensupları 
katıldı.
ÇELEBİ: TÜRKİYE'DE SAĞLIK 
TURİZMİ PROJESİ YÜRÜTEN 
TEK ODAYIZ
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
oda olarak uzun zamandır 
Trabzon'da sağlık turizmini 
geliştirmek için çalışmalar 
yaptıklarını belirterek, “Alternatif 
turizm olanakları yaratarak 
insanları bölgemize 
çekebilmenin yollarını arıyoruz. 
Sağlık turizmi pazarı dünyada 
şu anda resmi rakamlara göre 
100 milyar doların üzerinde, 
gayri resmi rakamlara göre de 
500 milyar dolara ulaşmış 
durumda. Biz de bu pazardan 
pay alabilmek adına Türkiye'de 
sağlık turizmi konusunda 
kümelenme projesi yapan tek 
ticaret ve sanayi odası olduk. 
Sağlık turizmi yetki belgesi olan 
sağlık kuruluşlarımızı, 
hastanelerimizi, turizm 
acentelerimizi kümelenme 
projesi çatısı altında toplayarak 
çalışmalarımıza başladık. İlk 
adımda Gürcistan, sonra 
Azerbaycan pazarına yöneldik. 
Son olarak geçen hafta Bakü'de 
yaptığımız temaslar ve ikili iş 
görüşmeleri olumlu geçti. 
Talepler büyük. Basamak 
basamak gideceğiz. Sektörü, 
bölgemizi, bölgemizdeki sağlık 
kuruluşlarını tanıtıp, buradaki 
potansiyeli bölge ülkelerine 
gösterip, oradaki hastaları 
bölgemize çekmek için 
çalışmalar yapmaya başladık ve 
devam ediyoruz” dedi.
“TRABZON'DA YAPILAN 
DİREKT UÇAK SEFERLERİNİ 
ARTIRMAK İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ”
Sağlık turizmi çalışmaları için 
gittikleri ülkelerde başka turizm 
çeşitleri üzerine de çalışmalar 
yaptıklarını vurgulayan Çelebi, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Bunun 
yanında ticaret ve alışveriş 
yapmak için Trabzon'a gelmek 
isteyen Azerbaycan, Gürcistan, 
İran'dan insanları getirmenin 
çalışmalarını da yapıyoruz. 
Daha önce Trabzon'a Bakü'nün 
bizim çalışmalarımızla 2 uçak 
seferi koyulmuştu. Bu seferler 
haftada dörde çıkacak. Türk 
Hava Yolları da bir çalışma 
yapıyor. Onlar da belki bir uçak 
koyacaklar. Yani yoğunluk git 
gide artıyor. Arkasından Tiflis ile 
ilgili yine uçak seferi koyma 
çalışmalarımız var. Onlar 30 
adet garanti koltuk istiyorlar. 
Eğer bu konuyu da çözersek 
Tiflis'ten de uçak seferlerini 
başlatacağız. Aynı şekilde Tebriz 

de var. Onlar Van bölgesinde 
çalışıyorlar. Van-Trabzon uçak 
seferlerinin saatlerini ayarlayıp o 
konuda da bir çalışma yapmayı 
amaçlıyoruz. Yaz aylarında 
zaten turizm konusunda çok 
sıkıntı çekmiyoruz. Geri kalan 
ayları da sağlık turizmi, alışveriş 
turizmi ve diğer turizm 
konularıyla ilgili çalışıp 
doldurmayı amaçlıyoruz.”
“TIP ÖĞRENCİLERİNİ 
BÖLGEMİZE GETİRMEYE 
ÇALIŞACAĞIZ”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
özellikle Azerbaycan'dan Tıp 
Fakültesi öğrencilerinin 
Trabzon'da eğitim görmesi ve 
sağlık turizmi çalışmalarına 
katkıda bulunması için girişimler 
de yapacaklarını vurgulayarak, 
“Bu konuda rektörlerimizle de bir 
çalışma gerçekleştireceğiz. 
Azerbaycan, Gürcistan her 
sektörde bizim için büyük pazar. 
Tabi Rusya pazarını hiç 
unutmadık. Rusya'ya giden bir 
gemi konusunda daha önce 
çalışmalar vardı. Bu konuda bir 
yatırımcı arıyoruz. Azerbaycan'la 
karşılıklı turizm hareketinin de 
başlaması için firmalardan uçak 
bilet fiyatlarını bir miktar 
düşürmelerini istedik” dedi.
“TÜM KURUMLAR BİRLİKTE 
ÇALIŞIRSA BAŞARILI 
OLURUZ”
Başkan Çelebi, turizmde her 
kurumun birlikte çalışmasının ve 
güç birliğinin önemli olduğunu 
belirterek sözlerini şöyle 
sürdürdü: “MÜSİAD'ın 28 – 29 
Şubat'ta turizm çalıştayı olacak. 
Onlara da destek vereceğiz. Biz 
o tarihlerde Bakü'den bir alım 
heyeti şeklinde üst düzey 
yöneticileri buraya getirmeyi 
düşünüyoruz. Bütün kurumlarla 
beraber çalışmak zorundayız. 
Eğer böyle çalışırsak hep birlikte 
kazanırız. Turizm bizim için çok 
büyük potansiyel. Her türlü 
fırsatı değerlendiriyoruz. Bir 
yerde bizim için ışık yakan birisi 
varsa hemen oraya gidip 
Trabzon'a değer katmasını 
sağlıyoruz. Özellikle Körfez 
bölgesinden açığı kapatmamız 
lazım. Daha yoğun çalışmamız 
lazım. Buradaki fuarlara daha 
yoğun girmemiz lazım. Özellikle 
o potansiyeli kullanmak için o 
bölgede bize her türlü yardımcı 
olacak firmalara da destek 
olmaya çalışıyoruz. Yoksa bu 
yazın hakikaten hepimiz için 
sancılı ve sıkıntılı geçer. Bunun 
şimdiden önlemlerini almak için 
kollarımızı sıvadık. Her zaman 
söylüyorum, bütün enerjimizin 
yüzde 70'ten fazlasını turizm 
sektörüne harcıyoruz. Maddi 
olarak da en büyük harcamamız 
burada. EMITT Fuarı'na 400 bin 
liralık bir desteğimiz oldu. 
Oradan da beklentilerimiz var. 
Ama yalnız Ticaret Sanayi 
Odası'nın gayretleriyle bu işler 
olmuyor. Biraz daha diğer 
kurumların da destek olması 
lazım. Lafı bırakıp biraz iş 
yapmaları lazım. Bazı dernekler, 

mesela MÜSIȦD'ı bu konuda 
takdir ediyorum. Çok iyi 
çalışıyorlar. Özellikle turizm 
konusunda destek 
vermelerinden dolayı kendilerine 
de teşekkür ediyorum. Beraber 
çalışırsak bir yerlere varırız. İşte 
gittik, gördük. Azerbaycan'da, 

Bakü'de önce güven 
sağlamamız lazım. Ticarette de 
güven önemli ama sağlıkta daha 
çok öne çıkıyor. Bu güveni 
sağlamamız için de hep birlikte 
oralara gidip güçlü bir 
birlikteliğimizi göstermemiz 
lazım. O yüzden bizle beraber 
gelen diğer kurumlara da 
teşekkür ediyorum.”
USTA: SAĞLIK TURİZMİNDE 
GELECEKLE İLGİLİ 
UMUDUMUZ FAZLA
Trabzon İl Sağlık Müdürü Dr. 
Hakan Usta, TTSO ile sağlık 
turizmi çalışmalarının içinde 
bulunmaktan memnuniyet 
duyduklarını belirterek şunları 
söyledi: “Azerbaycan'da ve diğer 
gittiğimiz yerlerde şunu net bir 
ifadeyle görebiliyoruz; bütünsel 
yaklaşımlar her zaman daha 
rağbet görüyor, daha bir güven 
telakki ediyor. İnsanlar 
karşılarında güvenilir bir şekilde 
bir muhatap olduğunu 
görebiliyor. Bu bağlamda da bu 
birlikteliği oluşturan Ticaret 
Sanayi Odası Başkanımız Sayın 
Erkut Çelebi'ye teşekkürlerimi 
tekrar tekrar borç biliyorum. Bu 
bütünlük olunca belki 
başkalarına açılmayan kapılar 
bize açılıyor. Trabzon ismi tabi ki 
büyük ama bizlerin de o isme 
yakışır ve bütünleşik bir şekilde 
parçalanmadan bir hizmeti 
yürütebilmemiz gerekiyor. Sağlık 
turizmi bizim için tabi ki çok 
önemli. Ülkemiz için önemli. 
Gerçekten dünyadaki pastadan 
pay alabilmek için mücadele 
veriyor ülkemiz. Geçen yıl sağlık 
turizmi pazarından 5 milyar 
dolar alınmış. Ülkemiz bunu 10 
milyar dolara çıkartmaya 
çalışıyor. Biz de o anlamda 
ülkemize katkı sağlamak 
istiyoruz. Bu anlamda Ticaret ve 
Sanayi Odası üzerine düşen 
görevi fazlasıyla yerine getiriyor. 
Hakan Usta, erişilebilirliği 
sağlayabildiğiniz her yerde her 
tür faaliyeti yapabilmenin daha 
kolay olduğunu da vurgulayarak, 
“Bu anlamda Trabzon güzel ve 
çekim alanı çok fazla olan bir 
şehir. Özellikle Bakü, Batum, 
Tiflis gibi çok yakın bir mesafede 
hızlıca gelinebilecek bir 
durumda olan farklı ülkelerin 
şehirleri var. Kültürleri bizle aynı 
olan ülkeler ve şehirler bunlar 
aslında. Bunun dışında Arap 
ülkelerinden Dubai olsun, Suudi 
Arabistan'da Cidde olsun, 
Almanya'daki direkt uçuş 
lokasyonları olsun Trabzon'a 
ulaşımı kolay kılıyor. Yakında 
inşallah başkanımızın 
girişimleriyle yapılacağını umut 
ettiğimiz Ukrayna ve Rusya 
seferleri var. Artık uçak olur veya 
feribot olur. O seferlerle birlikte 
buradaki çekim alanının daha da 
artırılmasıyla, üç aydan arta 
kalan zamanlarda da turizm 
canlanması olacaktır. Ama biz 
sağlık turizmi üzerinde bakacak 
olursak, Azerbaycan veya 
Gürcistan olsun gerçekten 
oralara göre çok çok üst 
seviyede sağlık hizmetini 
verebilen bir iliz. Gelecekle ilgili 
umudumuz oldukça fazla. Bu 
birlikteliğimiz devam ettiği 
sürece daha birçok lokasyonda 
sağlık turizmiyle alakalı 
kazanımları daha yukarılara 
çekmiş olacağız” dedi.

TRABZON SAĞLIK TURİZMİNDE GÜÇ
BİRLİĞİYLE SEKTÖRÜ BÜYÜTÜYOR
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası'nın öncülüğünde yürütülen Trabzon Sağlık Turizmi
Projesiyle ilgili yapılan çalışmalar basın toplantısıyla kamuoyuyla paylaşıldı. TTSO Başkanı
Erkut Çelebi, sağlık turizmi başta olmak üzere turizmle ilgili yapılan tüm çalışmalarda güç
birliğinin önemli olduğunu belirterek, “Beraber çalışırsak bir yerlere varırız” ifadesini kullandı.

ÖZDEMİR; ''EREĞLİ BELEDİYESİNE
KADIN ELİ DEĞSİN''
31 Mart 2024 yerel seçimlerinde Karadeniz Ereğli Belediye Başkanlığına MHP'den
adaylığını açıklayan Vakfıkebirli hemşehrimiz İlkay Kamiloğlu Özdemir sahaya indi.

afta başı MHP Krd. Ereğli 

Hİlçe teşkilatında 
adaylığını açıklayan İlkay 

Kamiloğlu Özdemir, aday tanıtın 
toplantısında partililer tarafından 
meşale ve alkışlarla karşılandı. 
Burada teşkilat mensuplarına 
karşı yaptığı konuşmasında 
Özdemir, ekmeğini yediğim, 
suyunu içip, havasını 
soluduğum ilçeme ve Ülkücü 
Harekete ömrümü vakfettim. Bu 
süreçte hep sizlerle omuz 
omuza oldum.  Teşkilatım 
tarafından görev almam 
gerektiği bildirildiğinde Ülkücü 
disipline uygun şekilde hiç 

düşünmeden kabul ettim. Sizleri 
İlkay ablanıza güvenerek bu 
kutlu yürüyüşümde yanımda 
olmaya davet ediyorum.  
Ereğli'ye artık bir abla, bir kadın 
eli değmesi gerektiğine inanmış 
çok güzel tepkiler alıyoruz. 
Ereğli'ye kadın eli değmesini 
isteyen herkesle el ele olacağız 
dedi. Esnaf ziyareti için sahaya 
inen Özdemir, 31 Martta 
yapılacak olan Mahalli İdareler 
Seçimlerinde esnaftan, 
tercihlerinin MHP' den yana 
kullanılması talebinde bulundu.
''EREĞLİ BELEDİYESİNE 
KADIN ELİ DEĞSİN.''

MHP Kdz. Ereğli Belediye 
Başkan Adayı Özdemir 
esnaftan; ''Ereğli Belediyesine 
bu sefer bir kadın eli değsin 
istiyoruz. Şehre bir kadın eli 
değerse daha güzel şeyler 
olmaz mı? İlkay ablanız, İlkay 
kardeşiniz bu göreve talip oldu. 
Desteklerinizi bekliyoruz.'' 
Diyerek oylarına talip olduklarını 
ifade etti.
MHP Kdz. Ereğli Belediye 
Başkan Adayı Özdemir'e sahaya 
indiği ilk günde MHP İlçe 
Başkanı Rahman Demirtürk, ve 
kalabalık bir partili grubu eşlik 
ettiler.

UZUN, TOPRAK KAYMASI YAŞANAN
ALANDA İNCELEMELERDE BULUNDU
Beşikdüzü ilçesine bağlı Bayırköy Ağaçlı Mahallesi ulaşımını sağlayan grup yoluna, yamaçtan
koparak gelen büyük kaya kütleleri düşerek yolun ulaşıma kapanmasına neden olmuştu.

eşikdüzü Belediye 

BBaşkanı Ramis Uzun 20 
Ocak sabah 03.30 

sularında Beşikdüzü Bayırköy 
Ağaçlı Mahallesi ulaşımını 
sağlayan grup yolunun inkaya 
mevkiindeki büyük kaya 
kütlelerinin yamaçtan koparak 
yol kapanmıştı. Beşikdüzü 
Belediye Başkanı grup yolunun 
kapanmasın ardından Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi ve İl Afad 
Müdürlüğünü arayarak haberdar 
etmesinin ardından heyelan 
bölgesine gönderilen iş 
makineleri yolun ulaşıma 
açılması için çalışmalara başladı.  
“EVLERE ZARAR VERMEYİŞİ 
SEVİNDİRİCİDİR”
Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Ramis Uzun, Grup yoluna 
yamaçtan kopan kayalarla 

kapanmasın ardından gönderilen 
iş makinalarının yol açma 
çalışmasını yerinde inceleyerek 
yetkilerden ve ilgili mahalle 
muhtarlarından bilgiler aldılar. 
Yamaçtan kopan kaya kütlesinin 
çok büyük olduğunu da belirten 
Başkan Uzun, Allah'tan aşağıda 
bulunan kalabalık evlere zarar 
vermeyişi sevindiricidir. Bu 
bölgede daha öncede buna 
benzer bir kayma meydana 
gelmişti. İlerleyen zamanlarda 
daha büyük bir sıkıntıların 
yaşanmaması için Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'na konuyu arz 
ettim gerekirse bu bölgeyi AFAD 
kapsamına da aldırabiliriz dedi.
“OLAYIN ARDINDAN 
HERHANGİ BİR CAN VE MAL 
KAYBI YAŞANMADI”

Trabzon Beşikdüzü ilçesine bağlı 
Bayırköy Ağaçlı Mahallesi 
ulaşımını sağlayan grup yoluna, 
yamaçtan koparak gelen büyük 
kaya kütleleri düşerek yolun 
ulaşıma kapanmasına neden 
olmuştu. Beşikdüzü ilçesinde 
Bayırköy Ağaçlı grup yoluna 
yamaçtan koparak gelen kaya 
kütlesini gören vatandaşların 
Beşikdüzü Belediyesine ihbarda 
bulunmalarının ardından 
Beşikdüzü Belediyesi, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi ve 
Trabzon İl AFAD Müdürlüğünden 
gelen ekipler, toprak kaymasının 
yaşandığı alanda inceleme 
başlattı. Yapılan incelemelerin 
ardından kayaların kaldırılarak 
yolun açılacağı öğrenildi. Olayın 
ardından herhangi bir can kaybı 
ve mal kaybı yaşanmadı.

TEMAD'DAN AZİZYILDIRIM'A ZİYARET
Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği Trabzon Şube Başkanı Erdoğan Usta ve
Dernek Yöneticileri Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ı makamında ziyaret ettiler.

ısa adı TEMAD olan 

KBaşkan Erdoğan Usta, 
Başkan Yardımcısı 

Mehmet Can, üyelerden Durmuş 
Aydın, İsmet Kıran ve Muammer 
Mersinli ile Trabzon Valisi olarak 
atanan Şalpazarı'lı hemşerimiz 

Aziz Yıldırım'a hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundular. Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım'ı makamında 
ziyaret eden TEMAD Başkanı ve 
Başkan yardımcısı ile üyeler 
Türkiye Emekli Astsubaylar'ın 
Trabzon İlimizde sıkıntılarını dile 

getirdik. En önemli sıkıntımızın 
da yer sıkıntısı olduğunu sayın 
valimiz Aziz Yıldırım'a aktardık 
dedi. Başkan Erdoğan Usta 
Valimiz bizi kabul ettiği için 
teşekkür eder görevinde 
başarılar dileriz.
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TRABZONSPOR 2-3 KASIMPAŞA 
Trendyol Süper Lig 23. hafta karşılaşmasında Kasımpaşa,Trabzonspor’u 3-2 mağlup etti.

2-3
ÖÐRENCÝLER KARNE ALIP
YARIYIL TATÝLÝNE BAÞLADI
Milli Eğitim Bakanlığına (MEB) bağlı ilk ve ortaöğretim kurumlarındaki
20 milyonu aşkın öğrenci, karnelerini alarak 16 gün sürecek yarıyıl tatiline girdi.

EB'e bağlı okullarda 

Meğitim alan 20 milyon 
481 bin öğrenci ve 

görevli 1 milyon 178 bin 
öğretmen, yaz tatilinin ardından 
2023-2024 eğitim öğretim 
yılında 11 Eylül 2023'te ders 
başı yaptı. Türkiye genelinde 74 
bin okulda ve 744 bin derslikte 
başlayan eğitim öğretim yılının 
ilk ara tatilini 13-17 Kasım 
2023'te yapan öğrenciler, 19 
Ocak 2024 Cuma günü 
karnelerini alarak 16 günlük 
sömestir tatiline başladı. 
Bakanlık, yarıyıl tatilinde test 
çözme, özet çıkarma gibi 
öğrenciyi tek bir alana 
yönlendiren ev ödevleri 
verilmeyeceğini bildirdi. Ev ödevi 
yerine öğrencilerin sanatsal, 
kültürel, sportif ve bilimsel 
faaliyetlere katılmalarının teşvik 
edilmesini isteyen bakanlık, 
ayrıca öğrencilerin yaşlarına 
uygun şekilde aileleriyle 
yapabilecekleri etkinliklerle 
kaliteli zaman geçirmelerine 
yönelik etkileşimli dijital rehber 
kitaplar hazırladı.
“SINIFTA KALMA GERİ 
GELDİ”
Bakanlık, bu yıl eğitim-öğretim 
süreçlerinde bir dizi değişikliğe 
gitti. Mevzuat düzenlemeleriyle 
liselerde devamsızlık koşulları 
yeniden düzenlendi, sınıf tekrarı 

yeniden uygulamaya konuldu ve 
açık öğretime geçişler 
zorlaştırıldı. Bu kapsamda açık 
liselere, sadece istisnai 
durumda olan öğrencilerin 
kayıtları yapıldı. Ayrıca liselerde 
öğrencilerin 50 ortalamayla sınıf 
geçebilmesine yönelik 
uygulamaya son verildi. Yıl sonu 
başarı puanı 50 olmak kaydıyla 
en fazla 1 dersten başarısız 
dersi bulunanların doğrudan bir 
üst sınıfa geçmesi kararı alındı. 
Liselerde artık devamsızlık affı 
da yapılmayacak. Özürsüz 
olarak yapılan her bir 
devamsızlık günü için öğrenciler, 
1 saat fazla sosyal sorumluluk 
çalışması yapacak.
“OKULLARDA SINAV 
HAFTASI UYGULAMASI 
YAPILDI”
Bakanlık tarafından ilk kez 
sınavlara ilişkin çatı bir 
yönetmelik yayımlandı ve tüm 
sınavların ortak yazılı olarak 
yapılması hükmü yer aldı. 
Okullarda öğretmenler 
tarafından yapılan yazılı 
sınavlarda açık uçlu ve kısa 
cevaplı sorular kullanıldı. Eğitim 
öğretim yılının ilk döneminde 
ülke genelinde ortak yazılı 
sınavlar yapıldı. Ortaokul 6. sınıf 
Türkçe ve matematik dersleri 
için 26 Aralık'ta, 9. sınıf Türk dili 
ve edebiyatı ile matematik 

dersleri için 27 Aralık'ta ülke 
genelinde ortak yazılı sınav 
düzenlendi. Yeni düzenleme 
kapsamında bu yıldan itibaren 
ilkokul 4. sınıflarda yazılı sınav 
saati uygulaması kaldırıldı ve 
notlar, öğrenci gelişim 
dosyasına göre verildi. Ayrıca, 
okullarda sınav haftası 
uygulamasına geçildi. Bakanlık, 
Türkçe ve yabancı dil derslerine 
ilişkin de önemli kararlar aldı. 
Türkçe, Türk dili ve edebiyatı ile 
yabancı dil derslerinin sınavları, 
dinleme, konuşma, okuma ve 
yazma becerilerini ölçmek için 
yazılı ve uygulamalı olarak 
yapıldı. Ayrıca öğrenciye anında 
geri bildirim vermek için kısa 
süreli sınavlar da gerçekleştirildi. 
Deprem bölgesinde yürütülen 
güçlendirme ve onarım 
çalışmalarıyla toplam 48 bin 
derslik, eğitim öğretime hazır 
hale getirildi, ayrıca 11 bin 76 
konteyner de bölgedeki 
öğretmenlerin konaklaması için 
tahsis edildi.
“OKULLAR 5 ŞUBAT 
PAZARTESİ BAŞLIYOR”
İkinci dönem, 5 Şubat Pazartesi 
günü başlayacak ve 14 Haziran 
Cuma günü sona erecek. İkinci 
dönem ara tatili ise 8-12 Nisan 
arasında yapılacak. 2024-2025 
eğitim öğretim yılı ise 9 Eylül'de 
başlayacak.

BAKAN URALOÐLU'NDAN
ESNAF ZÝYARETÝ
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu Trabzon Valilik
Çevresindeki Esnaf ve Vatandaşlarımızla Bir Araya Geldi.

laştırma ve Altyapı 

UBakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Trabzon 

programları kapsamında 
yaptığı valilik ziyaretinin 
ardından Valilik çevresindeki 

esnaf ve vatandaşlarımızla bir 
araya geldi. Ortasihar'dan 
Meydan'a kadar yürüyen 
Bakan Uraloğlu güzergah 
üzerindeki dükkanlara girerek 
esnaflarla sohbet etti, onlara 

hayırlı, bereketli, bol kazançlar 
diledi. Bakan Uraloğlu'na 
ziyaretinde Vali Aziz Yıldırım, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu ve ilgililer eşlik 
etti.

Süper Lig'in 23. haftasının kapanış 
maçında Trabzonspor ile Kasımpaşa 
kozlarını paylaşıtı. Trabzonspor, 
Kasımpaşa’yı kendi evi Papara Park’ta 
ağırladı. Karşılaşmada 1 – 0 öne geçen 

Trabzonspor, ikinci yarının başında 3 gol 
yedi. Bordo – Mavililer uzatma 
dakikalarında gol bulsa da karşılaşma 3 – 
2 Trabzonspor’un mağlubiyetiyle 
sonuçlandı.


